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Οικονομικά - Εταιρικά Νέα 
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Ντ. Νουί: Οι ελληνικές τράπεζες είναι πολύ ισχυρές 
Οι ελληνικές τράπεζες είναι πολύ ισχυρές και θα αντέξουν την τρέχουσα αναταραχή στις αγορές, δήλωσε η 

Ντανιέλ Νουί, επικεφαλής της ΕΚΤ για την εποπτεία των ευρωπαϊκών τραπεζών, στην τηλεόραση του 

Bloomberg.  «Οι ελληνικές τράπεζες αντιμετωπίζουν μία δύσκολη κατάσταση τώρα, λόγω των πρόσφατων 

εκλογών, αλλά είναι πολύ ισχυρές» δήλωσε η Νουί, προσθέτοντας: «Έχει γίνει πολλή δουλειά για να ενισχυθούν 

οι ισολογισμοί τους κατά τα τελευταία χρόνια. Θα ξεπεράσουν και αυτή την κρίση, όπως και τις 

προηγούμενες». 

Οι ελληνικές τράπεζες παρακολουθούνται στενά, καθώς υπάρχει «μία κατάσταση που δεν είναι ακριβώς η 

κανονική» δήλωσε η κ. Νουί, προσθέτοντας ότι «πρέπει να διαχειριστούν με συντηρητικό τρόπο τη ρευστότητά 

τους». Οι μεγάλες πωλήσεις μετοχών αυτή την εβδομάδα οδήγησαν στην απώλεια του 44% της αξίας των 

τραπεζικών μετοχών, αναφέρει το δημοσίευμα του Bloomberg. Οι αναλήψεις καταθέσεων από τις τράπεζες, 

σύμφωνα με το Bloomberg, ανήλθαν σε 11 δισ. ευρώ τον Ιανουάριο και συνολικά ξεπέρασαν τα 14 δισ. ευρώ 

στην προεκλογική περίοδο. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Βαρουφάκης: «Ποτέ δεν είπα ότι η Γερμανία θα πληρώσει ξανά» 
 «Ποτέ δεν είπα ότι η Γερμανία θα πληρώσει ξανά. Είπα ότι έχει πληρώσει υπερβολικά πολλλά»,  δήλωσε στο 

Twitter ο νέος υπουργός Οικονομικών κ. Γιάννης Βαρουφάκης απαντώντας σε σχόλια διεθνών μέσων 

ενημέρωσης που παραποίησαν τις δηλώσεις που έκανε χθες κατά την τελετή παράδοσης-παραλαβής του 

υπουργείου Οικονομικών από τον προκάτοχό του Γκίκα Χαρδούβελη.  Επιπλέον, ο υπουργός Οικονομικών,  το 

πρωί της Πέμπτης, ανήρτησε σχόλιο στο προσωπικό του blog για την ερμηνεία των ΜΜΕ τα οποία 

χαρακτήρισαν «βέτο» την αντίδραση της κυβέρνησης προς την ΕΕ για τις νέες κυρώσεις προς τη Ρωσία.  

  Εξήγησε πως δεν πρόκειται για «βέτο» δεδομένου ότι η ελληνική κυβέρνηση δεν είχε ενημερωθεί. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Ανησυχία του Πεκίνου για Cosco 
Το υπουργείο Εμπορίου της Κίνας εξέφρασε τη «μεγάλη ανησυχία του» για τη διακοπή της ιδιωτικοποίησης 

του Οργανισμού Λιμένος Πειραιώς, που ανακοινώθηκε από τη νέα ελληνική κυβέρνηση, τη στιγμή που ο 

κινεζικός όμιλος Cosco ήταν υποψήφιος για την αγορά του πλειοψηφικού πακέτου μετοχών. «Σκοπεύουμε να 

ζητήσουμε από την ελληνική κυβέρνηση να προστατεύσει τα δικαιώματα και τα έννομα συμφέροντα των 

κινεζικών εταιρειών στη Ελλάδα, ανάμεσά τους και της Cosco» δήλωσε ο Σεν Ντανιάνγκ, εκπρόσωπος του 

κινεζικού υπουργείο Εμπορίου. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Bloomberg: Η πιθανότητα ύφεσης της ελληνικής οικονομίας έχει μειωθεί στο 30% από 70% 

πέρυσι 
Η πιθανότητα ύφεσης της ελληνικής οικονομίας το 2015 έχει μειωθεί στο 30%, από 60% τον περασμένο Ιούλιο 

και 70% πριν από έναν χρόνο, σύμφωνα με οικονομολόγους που μετείχαν σε έρευνα του πρακτορείου 

Bloomberg, μετά τις εκλογές της Κυριακής. Σύμφωνα με άλλη έρευνα του Bloomberg, η οποία έγινε πριν τις 

εκλογές, η ελληνική οικονομία είναι πιθανό να σημειώσει φέτος ρυθμό ανάπτυξης 2% και η ανεργία να 

μειωθεί κάτω από το 25%, για πρώτη φορά από το 2012. «Φυσικά, μπορεί να δούμε σημαντικές αλλαγές στις 

εκτιμήσεις αυτές το επόμενο τρίμηνο, αφού η νέα κυβέρνηση αρχίσει να εφαρμόζει τις πολιτικές της» 

σημειώνει το Bloomberg. Έκπληξη, σύμφωνα με το Bloomberg, είναι ότι η πιθανότητα ύφεσης της ελβετικής 

οικονομίας εκτινάχτηκε στο 40% από μόλις 9% τον Δεκέμβριο, μετά την απόφαση - σοκ της κεντρικής 

τράπεζας της χώρας να καταργήσει την ελάχιστη ισοτιμία του φράγκου με το ευρώ. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Συνέχεια…. 
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ΙΟΒΕ: Απαραίτητη η γρήγορη συμφωνία με την Ευρώπη 
Οι προοπτικές μπορεί να είναι πολύ θετικές για την οικονομία, αλλά είναι απαραίτητη η συμφωνία με την 

Ευρώπη, δήλωσε ο γενικός διευθυντής του ΙΟΒΕ, Ν. Βέττας, κατά την παρουσίαση της τριμηνιαίας έκθεσης 

του ιδρύματος για την οικονομία. 

Ο κ. Βέττας υποστήριξε ότι είναι επείγον να γίνει το συντομότερο δυνατόν η συμφωνία αυτή κι ότι δεν υπάρχει 

πολυτέλεια καθυστέρησης ούτε καν ως το καλοκαίρι, καθώς η παρατεταμένη αβεβαιότητα λειτουργεί 

αρνητικά για την οικονομία. 

Ο ίδιος ανέφερε ότι η Ελλάδα χρειάζεται ετησίως τουλάχιστον 10 δισ. ευρώ επενδύσεις ενώ σημείωσε ότι το 

ζητούμενο της παραμονής στην ευρωζώνη είναι να πλησιάσει η οικονομία τις οικονομίες των άλλων χωρών. 

Και στο πλαίσιο αυτό ανέφερε ότι «ευρωζώνη χωρίς μεταρρυθμίσεις δεν γίνεται». 

Σε ό,τι αφορά το θέμα του χρέους ο κ. Βέττας εκτίμησε ότι δεν είναι απαραίτητη η διαγραφή του χρέους λόγω 

της μακροπρόθεσμης διάρκειας του και πρόσθεσε ότι το κρίσιμο ερώτημα που πρέπει να απαντηθεί είναι σε 

ποιο βαθμό η παρουσία του χρέους δυσχεραίνει την ανάπτυξη. 

Κατά τον γενικό διευθυντή του ΙΟΒΕ τρεις είναι οι προϋποθέσεις για να υπάρξει θετική πορεία της οικονομίας, 

και αφορούν: 1) να μην διακινδυνευθεί η παραμονή της χώρας στην ευρωζώνη 2) να έρθουν επενδύσεις 

τουλάχιστον 10 δισ. τον χρόνο και 3) να υπάρξει συνεννόηση εντός του ευρωπαϊκού πλαισίου, αμοιβαία 

επωφελής, ώστε να διορθωθούν οι αστοχίες του προγράμματος. 

Από την πλευρά του ο πρόεδρος του ΙΟΒΕ κ. Τάκης Αθανασόπουλος, ανέφερε ότι το νέο μείγμα δημόσιου και 

ιδιωτικού τομέα με ενίσχυση του πρώτου που επιδιώκει η νέα κυβέρνηση αποτελεί μια πρόκληση αλλά 

σημείωσε ότι στόχος του ιδρύματος είναι να συμβάλει στο έργο  της κυβέρνησης. 

Σε ό,τι αφορά τις προβλέψεις του ΙΟΒΕ για το 2015, σύμφωνα με τον επιστημονικό διευθυντή κ. Αγγελο 

Τσακανίκα το 2015 η οικονομία θα μεγεθυνθεί με ρυθμό 2,3%, η ανεργία θα υποχωρήσει στο 24,4% ενώ θα 

καταγραφεί αποπληθωρισμός της τάξης του 0,1-0,2%. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

«Έχουμε κοστολογήσει το πρόγραμμα» 
Ο οικονομικός σύμβουλος του ΣΥΡΙΖΑ Θεόδωρος Παρασκευόπουλος υποστήριξε στο DLF ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχει 

επεξεργαστεί τον τρόπο χρηματοδότησης του κοινωνικού προγράμματός του. 

Την άποψη ότι ο ΣΥΡΙΖΑ έχει επεξεργαστεί τον τρόπο χρηματοδότησης του κοινωνικού προγράμματος που 

έχει εξαγγείλει, εξέφρασε ο οικονομικός σύμβουλος του κόμματος Θεόδωρος Παρασκευόπουλος μιλώντας στη 

Γερμανική Ραδιοφωνία Deutschlandfunk. 

Συνέχεια…. 
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Όπως επισήμανε, «έχουμε κοστολογήσει το πρόγραμμα και το παρουσιάσαμε και κατά τον προεκλογικό 

αγώνα. Έχουμε ένα άμεσο πρόγραμμα για την ανακούφιση όσων έχουν ανάγκη. Αυτό σημαίνει ιατρική 

περίθαλψη, πρωινό στα σχολεία, αντιμετώπιση του προβλήματος των αστέγων κ.ο.κ. Συν μέτρα για την 

επανεκκίνηση της οικονομίας. Και έχουμε υπολογίσει ότι αυτά θα κοστίσουν περίπου 11,5 δις ευρώ και 

μπορούν να χρηματοδοτηθούν μέσω ανακατανομής πόρων στον κρατικό προϋπολογισμό και καταπολέμησης 

του παράνομου εμπορίου καυσίμων. Τα δύο τελευταία μέτρα αθροίζονται σε 12 δις ευρώ». 

Ο κ. Παρασκευόπουλος επανέλαβε την πρόθεση του ΣΥΡΙΖΑ να αναμορφώσει εκ βάθρων τη δημόσια 

διοίκηση, επιρρίπτοντας στο ΠΑΣΟΚ και στη Νέα Δημοκρατία ότι την διέφθειραν και την κατέστησαν 

αναποτελεσματική – «με την πελατειακή τους πολιτική αλλά όχι μόνο», όπως είπε χαρακτηριστικά. 

«Πιστεύω ότι θα τα καταφέρουμε» 

Ο οικονομικός σύμβουλος του ΣΥΡΙΖΑ διευκρίνισε ότι «ο δεύτερος πυλώνας του κυβερνητικού μας 

προγράμματος είναι η ριζική μεταρρύθμιση της δημόσιας διοίκησης. (…) Ήδη με την ανακοίνωση της δομής 

της νέας κυβέρνησης καθίσταται σαφές ότι θα αλλάξουν πολλά. Πιστεύω ότι θα τα καταφέρουμε, ναι». 

Ερωτηθείς τέλος για το πώς θα καταφέρει ο ΣΥΡΙΖΑ να βελτιώσει τους φοροεισπρακτικούς μηχανισμούς 

έναντι των πλουσίων, δεδομένου ότι δεν το κατόρθωσαν οι προηγούμενες κυβερνήσεις, ο Θεόδωρος 

Παρασκευόπουλος τόνισε: 

«Εκείνοι δεν το ήθελαν. Επειδή επρόκειτο για δύο κόμματα που χρηματοδοτούνταν από τους πλούσιους και 

τους απάλλασσαν νόμιμα ή παράνομα από φόρους. Περί αυτού επρόκειτο διαρκώς. Περί αυτού επρόκειτο 

όμως εδώ και δεκαετίες και αυτός είναι ένας από τους λόγους -όχι ο μόνος- για τους οποίους η Ελλάδα 

κατέληξε σε αυτήν την κρίση. Ο άλλος λόγος είναι βεβαίως ότι οι κυβερνήσεις, κάτι το οποίο επικρίνουμε εδώ 

και 20 χρόνια, δεν άσκησαν υγιή οικονομική πολιτική». 

(Πηγή: Deutsche Welle) 
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